
Konguta Kooli Hoolekogu koosoleku protokoll 2/2024-2025 

 

Aeg: 20.01.2025       Kell: 17.00 - 18.30 

 

Kohal: Kaspar Tennokese, Kaido Õunapuu, Kaidi Ajaots, Kristjan Lepp, Mari Kuslap, 

Meeli Treier, Martin Raat,  Triin Kütt, Aire Tamm, Priit Värv, Ave Sula 

Kutsutud: Liina Tamm 

Puuduvad: Nele Frei 

Koosoleku koht: Konguta Kooli meediaklass ja Teams keskkond 

 

Päevakord: 

● Eelmise protokolli ülevaatamine: 

○ Tagasiside lasteaia õueinventari soetamise kohta  

○ Lasteaia toidupäevast maha arvamise ja teavitamise kord 

○ Õpilaspileti taotlemise kord 

○ Koostöö valla ja erinevate asutuste vahel Sipelgate rühma asjus 

● Uued teemad: 

○ 1.klassi lapsevanema tagasiside - liikumine ja telefonikasutus 

○ Lasteaia toidukordade põhine arvestus 

○ Eelarve - lasteaia õppevahendid 

Arutelu:  

● Eelmise protokolli üle vaatamine: 

○ Liumäe jaoks on heategevuslikult korjatud 649 eurot, puuduolev summa 

kaetakse  eelarvest. Annetustest kogutud raha eest ostetakse kas 1 või 2 

liumäge lasteaiale. 

○ Lasteaia kodukorras olev ebatäpsus puudumisest teavitamise kellaaja 

osas on korrigeeritud. Kodukorras on sätestatud teavitus eelneval 

tööpäeval kella 15:00ks   

○ Õpilaspileti kaotamise korral uue pileti taotlemise korda dokumentides 

praegu pole. Kirjutame selle ka dokumentidesse. Dokumendi uuendamine 

maksab 5.- See info on leitav kodulehelt tasuliste teenuste all 

○ Probleemid Sipelgate rühmas on olnud arutusel ja koostöö erinevate 

osapoolte vahel on toimumas. Tugiisiku rakendamine on olnud tõhus ja 

hetkel on rühmameeskond komplekteeritud ja hea koostöö saavutatud. 

Eelkool töötab ja see on head tagasisidet andnud.  

○ Teokesed rühma meeskond on uuendatud, uus õpetaja on hästi vastu 

võetud ning rühm töötab kenasti. 

● Uued teemad: 

○ Toidukordade põhise hinnaarvestuse osas lasteaias on pöördutud 

teenusepakkuja poole, aga hetkel diferentseerivat arvestust ei ole, maksta 

tuleb praegu kogu päeva eest. Teema on arutusel ka Elva vallavalitsuses. 

○ Lapsevanem küsib infot lasteaia õppevahendite asjus, sest 

lasteaiaõpetajad on pöördunud lastevanemate poole palvega tuua rühma 

erinevaid mänguasju, lisaks soovivad vanemad teada, millises mahus on 



ettenähtud õppevahenditele kuluv summa - direktor vaatab eelarvest selle 

summa järgmiseks korraks, tema meelest probleemi rahastusega ei ole, 

kõike, mida õpetajad on soovinud, on saadud 

○ Uue 1.klassi (2025/2026)  õpetaja otsimiseks on kooli kodulehel 

värbamiskuulutus 

○ Lapsevanem kommunikeerib lapse liikumist ja alati saavad lapsed, kes 

peavad jõudma 11.33 Elva bussile klassijuhatajaga koostöös varem 

sööma (1.klassi murekoht) 

○ Miks peab vabal ajal helistama? Klassijuhataja on kontaktiks lapse ja 

lapsevanema probleemide lahendamise korral. Direktor räägib kodukorrast 

klassijuhatajaga ja lastega, vanemal ega lapsel ei tohiks olla hirme 

vajaduspõhise helistamise korral 

○ Direktor tutvustab uut kooli kodulehte. Lapsevanemad on uue kodulehe 

kujundusega rahul, kuid arvavad, et - ürituste link võiks kohe avalehel olla, 

lisaks avalehel olla veel “otsimootor”. Vanemate ettepanekud, täiendused 

on oodatud 

○ Lapsevanem küsib koolipäeva alguse kohta - kuidas Elva valla koolides on 

see reguleeritud? Räägitud on, aga muudatusi pole vaja olnud teha, tihti 

seotud ka bussiliinidega. Arutusel võiks olla nt kolmanda, neljanda 

kooliastme hilisem alustamine. Meie koolis on koolitundide algus seotud 

lasteaeda toodavate lastega.  

○ Direktor tutvustab kooli osalemist pilootprojektis “Kool toidutargaks” 

 

Järgmine Hoolekogu koosolek: 07.aprillil, kell 17.00 

 

Koosolekut juhatas: Hoolekogu esimees Kaspar Tennokese 

Protokollis: Meeli Treier 

 

 

 

 

 

 


